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PROTOKÓŁ Nr 17/2025 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Rady Powiatu  

w dniu 11 kwietnia 2025 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon 

Karwat o godzinie 08:00, na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, 

powitał zebranych i zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji Rady Powiatu 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołów z  12,13,14,15,16 posiedzenia komisji 

5. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025; 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2025-2043; 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu dla części nieruchomości przy 

ul. Jana Pawła II 35 w Tomaszowie Mazowieckim w trybie bezprzetargowym 

8. Przyjęcie sprawozdania z prac komisji za okres maj-grudzień 2024 

9. Wolne wnioski i sprawy różne 

10. Zamknięcie posiedzenia 

 

                                                                         

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołów z  12,13,14,15,16 posiedzenia komisji 

 

Protokoły zostały przyjęte bez uwag. 

 

 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2025; 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak- przedstawiła projekt powyższej uchwały, który stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu 

 

Radny Krzysztof Biskup 

Zapytał na co jest przeznaczona kwota 300 tysięcy w budżecie  



 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała ,że jest to na DPS nr 1 , na wybudowanie drogi przeciwpożarowej 

 

Radny Krzysztof Biskup 

Zapytał czego dotyczy zapis odnośnie ,,leśnika”? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała, że jeśli chodzi o leśnika, to nadleśnictwo Skierniewice odmówiło nadzoru 

nad lasami ( powiatowymi). Powiat ma obowiązek zapewnić ,,opiekę leśnika’’ nad swoimi 

lasami 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał czy podwyżki na edukacje były zaplanowane w budżecie? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała ,że nie było zabezpieczenia w takiej kwocie, dodała ,że w momencie kiedy są 

składane budżety nie starcza wydatków bieżących na całość pokrycia. Powiedziała ,że 

każdego roku dokładamy do oświaty. 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Powiedział ,że oczekuje odpowiedzi dlaczego mamy dołożyć środki do oświaty 

 

Skarbnik Powiatu Beta Zysiak 

Powiedziała ,że nie mamy tyle dochodów  bieżących aby uchwalić budżet w takiej wysokości 

jak oświata składa  

 

Radny Marek Kubiak 

Zapytał czy specjalnie zostało to obcięte? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Odpowiedziała ,że trzeba było spiąć budżet 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał ile rocznie będą nas kosztować podwyżki, ile jest zaplanowane, czy jest jeszcze coś 

ukryte ponad plan z wyliczeń do końca roku jeśli chodzi o podwyżki? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak 

Powiedziała żeby ,,zapiąć’’ nasze wynagrodzenia w tym momencie, to jeszcze jakieś 830 

tysięcy musimy dołożyć jeszcze do umów o pracę bez podwyżek 

 

Radny Marek Olkiewicz 

Zapytał się czy te zmiany doprowadzają do zwiększenia deficytu 

 

Skarbnik Powiatu Beta Zysiak 

Odpowiedziała ,że wolne środki zwiększają deficyt, dodała ,że w tej chwili mamy deficytu 

25 186.  

Deficyt zwiększamy o ponad 6 milionów 

Dochody mamy na poziomie 250 i 25  

 



Radny Rafał Wolniewicz 

Zapytał o zwiększenia jeśli chodzi o inwestycje drogowe z czego one wynikają ? 

 

Dyrektor ZDP Elżbieta Rudzka 

Odpowiedziała, że przemieszczenia są spowodowane tym ,że przesuwamy  środki między 

zadaniami 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat- poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały przy 5 głosach ZA i 5 

wstrzymujących 

 

 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 

2025-2043; 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak- 

Przedstawiła powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat- poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały przy 6 głosach ZA i 4 

wstrzymujących 

 

Ad.7  Rozpatrzenie projektu i podjęcie Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu dla części 

nieruchomości przy ul. Jana Pawła II 35 w Tomaszowie Mazowieckim w trybie 

bezprzetargowym 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Dorota Malik 

Przedstawiła powyższy projekt uchwały, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Radny Krzysztof Biskup  

Zapytał czy sami wystąpili o umowę najmu na okres 5 lat? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Dorota Malik 

Odpowiedziała ,że sami zaproponowali okres 5 lat  

 

Radna Wacława Bąk 

Zapytała czy to jest działalność komercyjna? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Dorota Malik 

Odpowiedziała ,że jest to działalność związana z usługami szpitalnymi 

 

 

Członek Zarządu Michał Czechowicz 

Dodał ,że jest to firma ogólnokrajowa, która ma swoja siedzibę na śląsku 

 

 



Radna Wacława Bąk 

Zapytała jaka była kwota dotychczas a jaka jest proponowana teraz? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Dorota Malik 

Odpowiedziała ,że po waloryzacji czynsz średnio za jeden metr wynosił 100 zł i taka kwota 

zostanie utrzymana 

 

 

Członek Zarządu Michał Czechowicz 

Dodał ,że jest to tak zwany czynsz medyczny 

 

 

Przewodniczący Komisji Leon Karwat- poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały przy 10 głosach ZA  

 

 

Radny Kazimierz Mordaka zapytał czy kwota z najmu tej nieruchomości wpływa do szpitala 

czy do starostwa? 

 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Dorota Malik 

Odpowiedziała ,że do powiatu, ponieważ powiat zawiera umowy na tej części. Powiedziała 

,że budynek wraz z gruntem na którym jest usytuowany jest kompleks szpitalny jest zawarta 

najmu i dzierżawy z powiatem, natomiast ,,ta” część jest wyłączona z tej umowy, dlatego 

zawieramy oddzielna umowę.  

 

 

Radny Marek Olkiewicz 

 Zapytał jaki jest ewentualny termin wypowiedzenia umowy? 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Dorota 

Odpowiedziała ,że jest to 3 miesiące 

 

 

 

Ad.8. Przyjęcie sprawozdania z prac komisji za okres maj-grudzień 2024 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte pozytywnie, jednogłośnie bez uwag. 

 

 

 

Ad.9. Wolne wnioski i sprawy różne 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono 

 

 

 

 

 



Ad.10 . Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania 

Gospodarczego Leon Karwat  zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

 

 

Paulina Węglarska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i 

Planowania Gospodarczego 

 

Leon Karwat 

 

 

 

 


